
Zápis z Výboru pro hospodářskou politiku a 
informatiku ZHMP, ze dne 13.1. 2011 

  

  

Výbor pro hospodářskou politiku a informatiku Zastupitelstva hl.m.Prahy 

  

  

  

Zápis ze dne 13.1.2011 16,00 Malý salonek, č.dv.135, Mariánské nám. 

  

  

Přítomni: dle prezenční listiny 

  

Program: 

  

1. Schválení programu 2. zasedání výboru 

2. Schválení zápisu z 1. zasedání výboru 

3. Volba ověřovatele zápisu 

4. Tisk R-2651 

5. Tisk R-0930 

6. Tisk R-2136 

7. Tisk R-2244 

8. Tisk R-2432 

9. Tisk R-1987 

10. Tisk R-2568 



11. Tisk R-2595 

12. Tisk R-2603 

13. Tisk R-2620 

14. Tisk R-1849 

15. Tisk R-2510 

16. Tisk R-1296 

17. Tisk R-2545 

18. Tisk R-1943 

19. Tisk R-2339 

20. Tisk R-2394 

21. Tisk R-2857 

22. Tisk R-2608 

23. Tisk R-2776 

24. Tisk R-2678 

25. Tisk R-0143 

26. Tisk R-1924 

27. Tisk R-2352 

28. Tisk R-2681 

29. Tisk R-2497 

30. Tisk R-2578 

31. Tisk R-2575 

32. Tisk R-2919 

33. Tisk R-3005 

34. Analýza stávajícího stavu IT a e-Governmentu 

35. Informace o stavu KCP, a.s. 



36. Informace OOA 

37. Stanovení harmonogramu jednání výboru v 1. pololetí 2011 

38. Různé 

  

  

Předseda výboru Ing. Richter přivítal členy výboru a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. 

  

Bod č. 1: 

Žádost 1. náměstka primátora Ing. Březiny o zařazení na 17,00 hodinu do programu 
bod k Opencard – stávající stav.  

Přesunutí bodu č. 35 (Informace o stavu KCP, a.s.) na bod č. 4. 

PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 2: 

Zápis schválen 

PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 3: 

Ověřovateli zápisu byli navrženi Ing. Schmalz a Ing. Nouza 

PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 4: 

Generální ředitel KCP, a.s. Kárník seznámil členy výboru s aktuálním stavem této 
společnosti. Prezentace bude zaslaná členům výboru. 

Byla vznesena žádost o předání analýz od firmy Olymp, Ernst and Young a Deloitte. 
Tyto analýzy jsou k dispozici u ředitele Kárníka a je možné se na něj, pro jejich 
předání, obrátit. (tel: 739539339, 261 172 103, michal.karnik@kcp.cz) 

mailto:michal.karnik@kcp.cz


  

Bod č. 5: 

T-2651 – Ing. Vašíček navrhuje, aby veškeré prodeje majetku města byly řešeny přes 
realitní servery: „Připomínky a požadavky zástupců TOP 09“ (viz příloha zápisu). 

  

 „Prodej nemovitého majetku - Odbor správy majetku   

Požadavek na stanovisko k možné spolupráci při zveřejňování prodejů na 
internetových realitních serverech jako doplněk ke zveřejnění na úřední desce.  

Pomocí webové aplikace „REAL Studio 2010“  

Otázka ohledně napojení na „SW - SEM – správa a evidence majetku“ 

1)    informace, jestli nějaký SW na MHMP umí komunikovat s realitními servery tak, 
jako REAL Studio 2010 

2)    jak se v současné době prezentují prodeje – jen úřední deska?  

3)    Informaci, jaké mají cenové požadavky za zveřejnění internetové realitní servery 
– připravit na další Výbor pro hospodářskou politiku a informatiku  

4)    Jestli to umožňují vnitřní předpisy – MHMP 

5)    Poptávkové řízení na výběr realitních serverů, se kterými bude MHMP 
spolupracovat (nabídnout jim zveřejnění loga MHMP + info, že spolupracujeme s 
MHMP)“ 

Usnesení: Výbor pro hospodářskou politiku a informatiku ZHMP doporučuje, aby 
usnesení RHMP znělo, že požaduje projednání záměru m.č.Praha 11 v ZHMP.  

PRO 5, PROTI 1, ZDRŽEL SE 2 

  

Informace o stávající situaci v projektu Opencard: 

Ředitel MHMP Ing. Trnka a Ing. Březina informovali výbor o stávající situaci 
v projektu Opencard, především co se týče provozu kartového centra. Provoz je 
zajištěn do konce 1/2011 a nyní se připravuje jeho převod pod MHMP, který bude 
kartové centrum provozovat. Ing. Březina také informoval, že bude revokováno 
usnesení RHMP ke Strategii rozvoje OC. Dále výbor projednal možnost zadání 
veřejné zakázky spočívající ve výrobě, produktové personalizaci a dodávce čipových 
karet společnosti Monet+, a.s. v jednacím řízení bez uveřejnění před tím, než bude 
vybrán dodavatel v rámci otevřeného řízení. Toto řešení je provizorní a je 



navrhováno z důvodu časové nedostatečnosti. Je také nutno vyřešit otázku, zda 
bude MHMP kartové centrum provozovat na stálo či dočasně.  

Následně proběhla diskuse na toto téma. 

Ing. Březina požádal členy výboru, aby mu předávali své nápady a náměty k OC. 

Výbor bere na vědomí 

  

Ing. Březina požádal o stažení materiálu v bodu č. 34. Tento materiál bude předložen 
na dalším výboru. Výbor požaduje, aby do tohoto materiálu byly zapracovány body 
z „Připomínky a požadavky zástupců TOP 09“ (viz příloha zápisu). 

Kontrolní termín: 15.2.2011  

  

Bod č. 6 až bod č. 26: 

Tisky: 

-    0930 

-    2136 

-    2244 

-    2432 

-    1987 

-    2568 

-    2595 

-    2603 

-    2620 

-    1849 

-    2510 

-    1296 

-    2545 

-    1943 



-    2339 

-    2394 

-    2857 

-    2608 

-    2776 

-    2678 

-    0143 

Výbor bere na vědomí. 

PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

  

Bod č. 27: 

Tisk 1924 – Ing. Vašíček navrhl usnesení, že výbor požaduje uveřejnění tohoto 
záměru na úřední desce s tím, aby se do tohoto prodeje mohli přihlásit i další 
účastníci. 

Jedná se o prodej id. ¼ pozemků, kde zbývající id. 3/4 pozemků vlastní žadatel. O 
odkoupení požádal z důvodu sjednocení vlastnictví. 

PRO 1, PROTI 1, ZDRŽEL SE 6 

Výbor bere na vědomí (tisk jak je předložen) 

PRO 7, PROTI 1, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 28 a č. 29: 

Tisky: 

-    2352 

-    2681 

Výbor bere na vědomí. 

PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 



  

Bod č. 30: 

Tisk 2497: 

Návrh na stažení tohoto materiálu. 

Výbor navrhuje vypsání nového výběrového řízení na úplatný převod pozemku. 

PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 2 

  

Bod č. 31 až 34: 

Tisky: 

-    2578 

-    2575 

-    2919 

-    3005 

Výbor bere na vědomí 

PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 35: 

Informace OOA: 

Výbor navrhuje vypsat výběrové řízení znovu s tím, že cena bude dle nabídky a 
vlastník (HMP) tyto nabídky vyhodnotí. 

PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

  

Bod č. 36: 

Výbor pro hospodářskou politiku a informatiku ZHMP bude zasedat každý měsíc 
vždy v týdnu, kdy je plánováno zasedání ZHMP, a to v úterý od 15,00. 

  



  

Bod č. 37, různé: 

Ing. Vašíček žádá radní Udženija, aby se začala zabývat možností uveřejňování 
plánovaných prodejů majetku HMP na realitních serverech dle „Připomínky a 
požadavky zástupců TOP 09“ (viz příloha zápisu). 

  

   

  

Termín dalšího jednání výboru byl stanoven na 15.2.2011 od 15,00 v Malém salonku 
č. dv. 135, Mariánské nám. 2 (bude potvrzeno pozvánkou). 

  

   

  

  

Ověřovatel: Ing. Schmalz………………………………  

  

Ověřovatel: Ing. Nouza……………………………….. 

  

  

Zapsala H. Štěpánková……………………………….. 

  

  

    

  

  

Ing. Milan Richter 

předseda Výboru pro hospodářskou politiku a informatiku ZHMP 
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